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PROTOKÓŁ Nr 3/2019 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 23 kwietnia 2019 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 11.20 

Prowadzący posiedzenie: radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- TKACZUK Lucyna 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK JERZY 

- PAC Jerzy 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

 

Uzgodniono, że posiedzeniu będzie przewodniczył radny ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI. Sprzeciwu nie zgłoszono.  

 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na VII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na 

dzień 26 kwietnia 2019 r.: 

a) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok dla Gminy Bielsk Podlaski; 
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b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 

c) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2019 – 2026; 

d) Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego Gminy; 

e) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2018 rok; 

f) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gm. 

Bielsk Podlaski – obszar 1; 

g) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gm. 

Bielsk Podlaski – obszar 2; 

h) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gm. 

Bielsk Podlaski – obszar 3; 

i) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gm. 

Bielsk Podlaski – obszar 4; 

j) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi Augustowo, gm. 

Bielsk Podlaski – obszar 5; 

k) Projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych ścieków; 

l) Projekt uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

m) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2018 rok. 

        2. Sprawy bieżące. 

  

Do pkt 1a)  
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok dla Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Zał ącznik Nr 

5  do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że ocenę przedstawi na 

sesji BARBARA CAR – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

 

Do pkt 1b)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski oraz projekt uchwały dotyczący wprowadzenia zmian 

w budżecie gminy na 2019 rok – stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu. Radni zapoznali się z 

wnioskiem i projektem uchwały oraz poruszyli następujące sprawy: 

Radny JERZY PAC 

- Ująć w budżecie gminy budowę boiska przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Łubinie Kościelnym. Baza sportowa, jaką teraz dysponuje szkoła nie jest w pełni 

wykorzystana. Starsze klasy nie mogą grać w sali gimnastycznej w piłkę nożną z powodu 

zagrożenia zniszczenia  ścian.   

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Rozstrzygnięto już konkurs na kandydata na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Łubinie 

Kościelnym. Nowa Pani Dyrektor, która obejmie stanowisko od 1 września 2019 r. ma 

względem szkoły ambitne plany. Wniosek radnego zostanie przedstawiony i omówiony z 

Panią Dyrektor. Prawdopodobnie będą obowiązywały nowe zasady dotyczące korzystania z 

sali gimnastycznej i urządzeń sportowych. Po rozstrzygnięciu ogłoszonych przetargów można 

będzie ocenić sytuację finansową gminy. Jeśli znajdą się pieniądze, być może będzie 
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możliwość sporządzenia dokumentacji projektowej na budowę boiska. Ale w bieżącym roku 

nie będzie to możliwe. Pani Wójt przyznała, że boisko jest potrzebne. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI dodał, że we wszystkich działaniach dyrektora 

szkoły niezbędne jest wsparcie Wójta. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019 – 2026 - stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu.   

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1d)  
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego Gminy - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu.   Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię o przedłożonym 

sprawozdaniu, a jego treść zostanie przedstawiona na Sesji Rady Gminy. 

 Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zapytał o uwagę do sprawozdania zawartą w opinii RIO. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że chodzi o niewielkie przekroczenie wydatków na obsługę zadania „500+”, które zostało 

pokryte z własnych środków. Chodzi o kwotę 350,- zł. 

Radny JERZY ONACIK 

-  Poprosił o informację o stanie mienia komunalnego w Augustowie. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że mienie komunalne we wsi Augustowo jest opisane w załączniku do sprawozdania. 

Odczytała stosowny fragment. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

   

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury za 2018 rok - stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1f - j)  
- Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Augustowo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 1- stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu.  

- Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Augustowo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 2- stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu.  

- Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Augustowo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 3- stanowi Załącznik Nr 12  do protokołu.  

- Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Augustowo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 4- stanowi Załącznik Nr 13  do protokołu.  
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- Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części gruntów położonych w obrębie wsi 

Augustowo, gm. Bielsk Podlaski – obszar 5 - stanowi Załącznik Nr 14  do protokołu.  

 

Wszystkie przedłożone projekty uchwał dotyczą gruntów w obrębie wsi Augustowo., które zostały 

podzielone na 5 obszarów. 

 

Temat przedstawił Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK. Wyjaśnił potrzebę przystąpienia do 

sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wymienionych obszarów. Jako 

jeden z argumentów podał zakaz budowania domów w określonej odległości od lokalizacji elektrowni 

wiatrowych, obszar Augustowa znajduje się aktualnie w tej strefie. Po opracowaniu planu domy 

można będzie na tym terenie lokalizować zgodnie z potrzebami mieszkańców. Wyjaśnił procedurę 

uchwalania planu, zaznaczył, że kolejne projekty uchwał w tej sprawie dotyczą na razie jedynie 

przystąpienia do opracowania planu. 

Radny JERZY ONACIK 

- Poruszył sprawę planowanego przebiegu gazociągu przez Augustowo. Przypomniał, że trwa spór o 

przebieg przez ten teren linii gazu wysokiego ciśnienia. Mieszkańcy są przeciwni temu, ponieważ taka 

linia nie powinna przebiegać w pobliżu domów mieszkalnych. Linia średniego i wysokiego ciśnienia 

(z rozdzielnią zaporowo-spustową) powinna być poprowadzona w innym miejscu. Radny uważa, że 

podejmując uchwałę o przystąpieniu do opracowania planu, trzeba zdecydować o przebiegu 

gazociągu. Radny powiedział również, że sprawę zgłosił do Polskiej Spółki Gazownictwa. Pod koniec 

br. odbędzie się spotkanie w sprawie przebiegu gazociągu. 

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Wyjaśnił, że studium i uchwała o przystąpieniu do opracowania planu nie przesądza o przebiegu 

gazociągu. Będzie to przedmiotem rozważań przy planie zagospodarowania przestrzennego. 

Argumentacja mieszkańców będzie brana pod uwagę. Obowiązuje procedura dot. przyjęcia planu – 

koncepcja, konsultacje, a na końcu uchwalenie planu przez Radę Gminy. Dodał, że mieszkańcy, 

również ci, którzy planowali budowę domów w tym miejscu, wiedzieli o planowanym przebiegu 

gazociągu.  

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

- Zapytał o koszt opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla całej gminy. Mieszkańcy 

wiedzieliby, co się planuje na terenie gminy.  

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

- Powiedział, że nie ma aktualnego szacunku kosztów, ale jakiś czas temu obliczył, że koszty 

wykonania planu (z wyłączeniem terenów rolnych) mogą wynieść około 5-6 mln zł. Koszty te są m.in. 

uzależnione od ilości map, jakie w odpowiedniej skali należy wykonać.   

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1k)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący ustalenia dopłat do 1 m3 wody oraz 1 m3 odprowadzanych ścieków 

stanowi Załącznik Nr 15  do protokołu. Temat przedstawił WŁODZIMIERZ PARFIENIUK – 

Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. Poinformował, że w maju 2018 r. Wody 

Polskie zatwierdziły taryfy na wodę i ścieki, które będą obowiązywały do końca maja 2020 roku. 

Proponowana w projekcie uchwały dopłata nie będzie miała wpływu na opłaty uiszczane przez 

mieszkańców. Po 2020 roku koszty będą analizowane, wobec czego być może zajdzie konieczność 

podniesienia ceny. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

- Zwrócił uwagę, że mieszkańcy posiadający przydomowe oczyszczalnie ścieków są w niekorzystnej 

sytuacji, ponieważ ponoszą wysokie koszty związane z wywozem szamba (potrzebne są badania 

zawartości). W tej sytuacji niezasadne jest stosowanie dopłat do usługi odprowadzania ścieków dla 

mieszkańców korzystających z kanalizacji sanitarnej. Mieszkańcy ci powinni ponosić opłaty tak jak 

właściciele przydomowych oczyszczalni ścieków.  
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Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Przypomniała, że do każdej nowo budowanej oczyszczalni ścieków gmina dokłada 2.500 zł. 

Radny JERZY PAC 

- Zwrócił uwagę, że są przypadki, gdzie mieszkańcy podłączają swoje gospodarstwa do kanalizacji 

sanitarnej „na dziko”. Po sprawdzeniu dokumentacji Pani Wójt poinformowała, że wskazana przez 

radnego osoba ma zawartą umowę na odbiór ścieków od 2013 roku (z Zakładem Usług Komunalnych, 

a następnie z Gminą).  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Również przyznał, że prawdopodobnie niektórzy mieszkańcy nie są uczciwi w tym zakresie. 

Radny podzielił się swoimi spostrzeżeniami  na temat gospodarki odpadami, stwierdzając, że 

brakuje w tym zakresie spójnej polityki krajowej. Wszystko „zrzuca się” na samorządy. Są 

problemy z przekazaniem opakowań typu bik-bac, dużych opon, dlaczego nie ma firm, które 

odbierałyby tego rodzaju odpady, dlaczego nie ma kaucji za butelki ? Radny stwierdził, że 

samorządy muszą szukać dobrych rozwiązań. 

Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK wyjaśnił technologię funkcjonowania przydomowych 

oczyszczalni. Poinformował, że firma wybierająca szamba bada jego zawartość i kwalifikuje 

jako ścieki lub osad. Wybieranie osadu jest kosztowniejsze. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1l)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

 stanowi Załącznik Nr 16  do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1m)  
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2018 rok stanowi Załącznik Nr 17 do 

protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących omówiono następujące sprawy: 

- Radni pozytywnie zaopiniowali Informację o działalności Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, która nie została rozpatrzona na poprzednim posiedzeniu komisji. 

-  Wójt Gminy zapoznała radnych z wnioskiem Rady Sołeckiej Sołectwa Ploski o położenie 

nawierzchni asfaltowej na drodze gminnej łączącej drogę powiatową prowadzącą przez Ploski 

z droga krajową Nr 19. Pani Wójt poinformowała, że w planach wieloletnich droga ta jest 

przewidziana do realizacji. Zostanie sporządzona dokumentacja projektowa. Pani Wójt 

przyznała, że droga jest potrzebna, ponieważ stanowi skrót dla jadących do Białegostoku. O 

wniosku trzeba pamiętać przy konstruowaniu projektu budżetu na 2020 rok. 

- Radni z uznaniem odnieśli się do operatora równiarki.    

- Radni zostali poinformowani o przetargu na drogę Haćki-Rajsk, na którą gmina otrzymała 

dofinansowanie. 

- Pani Wójt odczytała uwagi, jakie wniosła Pani (…..) do  opinii hydrologicznej. ANATOL 

FILIPIUK przypomniał istotę prowadzonego od 2013 r. sporu z Panią (….) i wyjaśnił, skąd 

wynikła potrzeba uzyskania opinii hydrologicznej. Opisał aktualną sytuację w terenie, spływ 

wody, podkreślając wysoki na tym terenie stan wody. 
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- Poruszono temat dzierżawy części gruntów w Haćkach („Natura 2000”), które na razie nie 

są użytkowane. Ogłoszenie o przeznaczeniu gruntów do dzierżawy na okres 1 roku zostało 

zamieszczone  na stronie internetowej Urzędu Gminy. Radni interesowali się, czy na tym 

terenie można wypasać krowy. Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował, 

że nie ma konkretnych wskazań, co do rodzaju zwierząt do wypasu, dodał, że najwięcej szkód 

wyrządzają konie. Pani Wójt dodała, że wieś Haćki, to fajne miejsce, dlatego trzeba szanować 

to, co zrobili ludzie z dobrymi inicjatywami. Radna Alina Korszak potwierdziła, że w 

Haćkach powstają interesujące inicjatywy.  

- Pani Wójt poinformowała o dotychczasowych działaniach dot. uprzątnięcia śmieci 

zgromadzonych na gruntach wsi Proniewicze. Przeprowadzono rozpoznanie co do ceny 

realizacji tego zadania. Oferowane ceny są wysokie i przekraczają 200 tys. zł. W związku z 

tym rozpoczęto prace porządkowe we własnym zakresie, przy czym eternit zostanie odebrany 

przez firmę do tego uprawnioną. Pani Wójt poinformowała, że na terenie gminy również w 

innych miejscach do tego nie przeznaczonych, mieszkańcy wyrzucają śmieci. Podała 

przykłady aktywności mieszkańców, którzy porządkują swoje środowisko, m.in. w ramach 

akcji „Sprzątanie świata”, a do gminy zwracają się jedynie z prośbą o  zabranie zapełnionych 

worków ustawionych przy drodze. Jako przykład podała wieś Stupniki.     

- Radni zostali poinformowani o interwencji dotyczącej wycinki drzew w „lesie 

gospodarczym”, złożonej do RDOŚ. Interwencja dotyczyła wycinki w okresie lęgowym 

ptaków. Z-ca Wójta wyjaśnił, że nie ma definicji „okresu lęgowego ptaków”, a wycinkę w 

lesie gospodarczym można było zrobić wtedy, gdy jest sucho i tak też uczyniono. 

- Radni zostali zapoznani z e-mailem Pana (….) dot. oferty szkolenia prowadzonego przez 

LGD Puszcza Białowieska. 

- Radny MIKOŁAJ CAR zapytał, w jaki  sposób zostanie  rozdysponowany tłuczeń  

zakupiony przez gminę. Pani Wójt wyjaśniła, że tłuczeń zostanie wykorzystany na drogi 

wymagające naprawy. Radny dodał, że jest potrzeba nawiezienia takiego materiału na 

odcinek miedzy drogą gminną i powiatową w kierunku na Starowieś i Knorydy Gaj. Pani 

Wójt zadeklarowała, że pojedzie w to miejsce i podejmie decyzję.  

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zgłosił potrzebę nawiezienia żwiru na drogę 

Nałogi-Stołowacz. 

- Radna ALINA KORSZAK zgłosiła potrzebę naprawienia podłogi w łazience w świetlicy w 

Rajsku. Mieszkańcy deklarują pomoc w pracach, jeśli będą dostarczone materiały (deski). 

Pani Wójt poinformowała, że remont jest planowany na okres wakacyjny. 

- Mówiono na temat konieczności dbania o miejsce pochówku żołnierzy z I wojny światowej, 

których szczątki zostały w ubiegłym roku złożone w Augustowie. 

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI przekazał inicjatywę dotyczącą 

wykonani siedzeń dla kibiców na boisku w Pilikach, gdzie odbywają się mecze drużyny piłki 

nożnej TUR II Piliki. Pani Wójt powiedziała, że słyszała o pomyśle zakupu plastikowych 

siedzeń, jednak z uwagi na brak zabezpieczenia boiska, jest to rozwiązanie niedobre. W  tej 

sytuacji należałoby na bazie tego co jest, zrobić siedzenia z nowych desek. Trzeba to zrobić, 

ponieważ w tym miejscu odbywają się również imprezy gminne. W trakcie dyskusji pojawiła 

się sugestia postawienia stelaża, ale wymagane jest odpowiednie zabezpieczenie, ponieważ 

jest to miejsce publiczne. Radny JERZY CHILKIEWICZ podał przykłady dobrze 

zagospodarowanych boisk w Czyżewie, Zambrowie, Łomży i Śniadowie.  

- Radna LUCYNA TKACZUK powiedziała, że potrzebne jest kruszywo na drogę gminną w 

Pasynkach, Ogrodnikach i Kotłach. 

- Radny JERZY BAJENA zgłosił potrzebę naprawienia odcinka drogi we wsi Mokre (od 

asfaltu do cmentarza) pomiędzy dwoma posesjami, gdzie grunt jest podmokły, a mieszkańcy 

podczas roztopów robią doraźnie rowki do odprowadzania wody. Również w tym miejscu 

potrzebne jest kruszywo.  



7 

 

- Radny JERZY ONACIK powiedział, że w Augustowie droga przy szkole prowadząca do 

„krajówki” wymaga naprawy, równiaka co prawda poprawiła sytuację, ale potrzebne są 

konkretne roboty.  

- Radny ALBIN MISIUK przypomniał o potrzebie budowy parkingu przy cmentarzu w 

Szastałach. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że zostanie on wykonany latem 

tego roku.  

- Radna ALINA KRUK poruszyła temat dotyczący potrzeby budowy chodnika we wsi 

Widowo. Pani Wójt wyjaśniła, że dokumentacja projektowa jest przygotowana, ale należy 

poczekać, aż powiat otrzyma  dofinansowanie do inwestycji. Pani Wójt dodała, że na sesje 

Rady Gminy są zawsze zapraszani radni z powiatu i województwa. Jednak jak dotąd z 

zaproszenia skorzystał tylko Pan Mikołaj Janowski. Część pytań naszych radnych powinna 

być kierowana do przedstawicieli właśnie tych organów.  

- Radny JAN KOWALCZUK zgłosił, że na cmentarzu w Pasynkach są ustawione zbyt małe 

pojemniki na śmieci, które są przeładowane. 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK przypomniał, że jakiś czas temu gmina 

przejęła obowiązek  gospodarki odpadami. Wprowadzono segregację odpadów. 

Proboszczowie parafii otrzymali informacje o konieczności złożenia deklaracji, więc problem 

ustawienia pojemników odpowiedniej wielkości powinien zostać rozwiązany przez parafie. 

Dodał, że miesięczny koszt ustawienia dużego pojemnika - 7m3 na odpady niesegregowane 

wynosi ponad 800 zł. 

- Radny JERZY PAC zapytał, czy jest możliwość zorganizowania wyjazdu zbiorowego dla 

mieszkańców gminy zajmujących się rolnictwem, radny miał na myśli wyjazdy (m.in. 

szkoleniowe) np. do Szepietowa, czy też w ramach organizowanych targów w Poznaniu. 

- Pani Wójt poinformowała, że gmina służy wsparciem dla rolników zainteresowanych 

szkoleniem. Instytucje  specjalizujące się w szkoleniu rolników (Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego, Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa) mogą liczyć na pomoc 

Urzędu np. w formie udostępnienia Sali. Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI dodał, że 

często przy okazji wystaw są przeprowadzane szkolenia. 

- Radni zostali poinformowani, że po zakończeniu najbliższej sesji Rady Gminy, firma 

„Moderator” z Hajnówki przedstawi mieszkańcom ofertę dot. m.in. odnawialnych źródeł 

energii. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 11.20  posiedzenie zostało 

zakończone. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 
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4. MISIUK Albin ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. CHILKIEWICZ Jerzy ………………………… 

  

4. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna 

(Prowadząca posiedzenie) 

…………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. BAJENA Jerzy 

 

………………………… 

3. KORSZAK Alina 

 

………………………… 

4. ONACIK Jerzy 

 

………………………… 

5. PAC Jerzy 

 

……………………….. 

 


